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�İsveç’ten Alanya’ya 
yerleşen nicole, köyde 
inekleri sağıyor, tandırda 
ekmek yapıp bahçedeki 
sebzeleri topluyor. 8’de

Temeli aTıldı
öyle bırakıldı
Konyaaltı Hurma Mahallesi’nde temeli 2023 yılında atılan Ağız ve Diş Sağlığı 
Merkezi (ADSM) projesi aradan geçen zamana rağmen ilerleme kaydedemedi

�2021 yılında ihalesi yapılan ve 
2022’de yüklenici firmaya yeri teslim 
edilen Konyaaltı ADSM projesinde 
ilerleme sağlanamadı. 2023 yılı orta-
sında temel kazısı yapılarak başla-
nan inşaatta çalışma yapılmıyor.

�HurMA Mahallesi’nde yaşayan İs-
met Yıldız, “Burada 12 yıldır oturuyo-
rum ve yıllardır buraya devlet hasta-
nesi yapılsın diye bekliyoruz. Temeli 
attılar, biz de umutlandık ama yine 
aynı noktaya geldik” dedi. 4’te

ÇiVi bile Çakılmadı mahalleli bekliyor 

iki yıldır Tabela 

duruyor Çalışma 

yapılmıyor

�KurBAn Bayramı, bu yıl Avru-
palıların en önemli dini bayram-
larından Pfingsten ile birleşti. Tu-
rizmciler, Avrupa’daki Türklerin 
de yoğun ilgisiyle otellerde yüzde 
100 doluluk bekliyor. 2’de

�BAlıKçı Barınağı’ndaki eksiklik-
lerin yerine getirilmediği gerek-
çesiyle yargılanan üyeler mahke-
mede beraat etti. 6’da

Tiyatro Festivali
büyük ilgi görüyor

�bU yıl 15’incisi düzenle-
nen Uluslararası tiyatro 
Festivali’nde salonlar 
tiyatroseverlerle dolup 
taşıyor. 8’de

Türkiye’nin gönüllü 
turizm elçisi oldu

�AntAlyAspor Kulü-
bü Başkanı Mustafa 
ergün, sinan Bozte-
pe ve Gültekin Gen-
cer arasında yaşanan 
tartışma sonrası 
sağduyu çağrısı 
yaptı.

mustafa 
ergün’den 

başkanlara 
uyarı

konyaaltı Sahili yaza hazır
�BüYüKşeHİr Park ve Bah-

çeler Dairesi Başkanlığı 
Kıyı Yapıları şube Müdürü 
Pelin şahin, Konyaaltı Sa-
hili’nin yaza hazır olduğu-
nu söyledi. 6’da

antalya’dan çıkıp  
Türkiye’yi aydınlatıyor
�BüYüKşeHİr Doğan Hızlan Kütüp-

hanesi, kitap bağışıyla Türki-
ye’nin dört bir yanındaki 

ihtiyaç sahibi ku-
rumlara umut 
taşıyor. 2005 
yılında 10 

binden fazla 
kitap, kurumlara 

ulaştırıldı. 8’de

kademeli emeklilik
umudunu kestiler
�TürKİYe emekliler Derneği An-

talya şube Başkanı İbrahim Tez-
can, seçim dönemi dışında va-
tandaş lehine emeklilik 
düzenlemeleri bekleme-
diklerini belir-
terek, “Ön-
celiğimiz 
erken değil, 
insanca bir 
emeklilik” 
dedi. 5’te

iki 
bayram 
birleşti
otelciler 
mutlu 
oldu

margaz üzümü
coğrafi işaret aldı
�KAş’tA yöresel lezzetlerin-

den Margaz üzümü, türk 
patent ve Marka Kurumu’n-
dan (tÜrKpAtent) ‘Coğra-
fi İşaret’ tescili aldı. 5’te

balıkçı barınağı davası 
sanıklarına beraat

hububat üreticisi 
fiyat bekliyor

�AnTAlYA Ticaret Borsası (ATB) 
buğday hasadı öncesinde Hubu-
bat Sektörel Analiz Toplantısı dü-
zenledi. 6’da
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Kurban Bayramı arifesi bu yıl 5 Haziran, 
bayram ise 6- 9 Haziran tarihlerine denk geli-
yor. Kurban Bayramı tatilinin uzayıp uzama-
ması merakla beklenirken, turizm sektörün-
de bayram dönemi rezervasyonları da hız 
kazandı. Sıcaklıkların 28 derece civarında ol-
ması beklenen Antalya’da özellikle bayram 
tatili dönemi için yoğun talep oluşuyor. Ak-
deniz Turistik Otelciler ve İşletmeciler Birli-
ği (AKTOB) Başkanı Kaan Kaşif Kavaloğlu, tu-
rizm sezonunu Ramazan Bayramı’yla açan 
sektörün yüksek sezon olarak adlandırılan 
dönemi de Kurban Bayramı ile başlatacağını 
kaydetti. Bayram tatilinin uzaması yönünde-
ki taleplerini tekrarlayan AKTOB Başkanı Ka-
valoğlu, “Turizm açısından çok önemli ve de-
ğerli. Ayrıca bu ne kadar önceden açıklanırsa 
Türk misafirlerimiz o kadar önceden tatil 
programlarını yapabilir. Tabii Kurban Bayra-
mı döneminin dezavantajlı bir önemi de var; 
tam sınav haftası ve okulların kapanmasının 
öncesine denk geldiği için rezervasyon yaptı-
ran aileler genellikle çocukları sınava girme-
yen aileler” dedi.

ALMAN TURİST BEKLENTİSİ

Bu Kurban Bayramı’nın Avrupalı turist açı-
sından da önemli bir döneme denk geldiğini 
açıklayan Kavaloğlu, “Kurban Bayramı tati-
linin Hristiyanlıkta en önemli dini bayram-
lardan Pfingsten’in ile birleşiyor olması ne-
deniyle Avrupa’dan yoğun ilgi bekliyoruz. 
Almanların Pfingsten tatiliyle Kurban Bayra-
mı peş peşe. Ramazan Bayramı da Paskalya 
ile peş peşe gelmişti. Dolayısıyla özellikle Al-
manların çok yoğun tercihi olacağını düşü-
nüyoruz” diye konuştu.

Hamsin Yortusu olarak da bilinen Pfings-
ten tatili ile Kurban Bayramı’nın peş peşe ol-
masının Almanya ve Avrupa’da yaşayan 
Türkler için de uzun tatil fırsatı oluşturduğu-

na işaret eden Kavaloğlu, “Avrupa’da yaşa-
yan Türkler bizim için çok değerli. Onların 
ana vatanlarında tatil yapabilme istekleri, 
arzuları bizim için çok değerli. Pfingsten ile 
Kurban Bayramı’nın birleşiyor olmasıyla Av-
rupa’daki Türk vatandaşlarımız açısından da 
yoğun bir dönem geçireceğimize inanıyo-
rum” dedi.

HER BÜTÇEYE UYGUN TATİL FIRSATI

Kurban Bayramı’nda otellerde yüzde 100 
doluluk beklediklerini dile getiren Kavaloğ-
lu, “Antalya’nın en büyük özelliklerinden bir 
tanesi, her bütçeye uygun tatil yapabilme 
şansının olması. Bu anlamda bakıldığında 9 
günlük tatilin bir an önce açıklanması ile bir-
likte insanlar tatillerini bölerek, daha rahat 
planlama yapabilecektir” diye konuştu.

Kundu’da faaliyet gösteren beş yıldızlı bir 
otelin genel müdürü İsmail Çağlar, “Tabii 
bayramlar ne kadar uzun olursa bizim için 
o kadar iyi. Umarız bu bayram hemen açık-
lanır ve 9 güne uzatılır. Kurban Bayramı’yla 
birlikte haziran ayının ilk haftasında yüksek 
sezona da başlangıç yapıyoruz. Şu an bölge-
mizdeki birçok otelin bayram dönemi rezer-
vasyonlarına bakıldığında, doluluklar yüzde 
90-95 oranlarına kavuştu, son odaları satı-
yorlar. Misafirlerimize de seslenelim; bir an 

önce rezervasyonları yaptırsınlar, istedikle-
ri bölge veya otellerde yer bulamayabilir-
ler veya yer bulmakta sorun yaşayabilirler. 
Önümüzdeki birkaç gün içinde birçok otelde 
yer kalmayacak gibi görünüyor” dedi.

Bölgesel olarak Antalya’da Kundu-Lara, 
Belek bölgelerinin öne çıktığını anlatan İs-
mail Çağlar, “Bu sene özellikle Belek bölge-
si hızlı gidiyor. Yüksek sezonun başlangıcıyla 
Kemer, Manavgat, Alanya da hareketleni-
yor. Bayramda ciddi bir hareketlilik oluşa-
caktır. En önemli üç pazarımız Rusya, Alman-
ya ve İngiltere başta olmak üzere diğer tüm 
pazarlarımızdan turistler geliyor ve özellik-
le haziran ayı itibarıyla ciddi hareketlilik bek-
liyoruz. Sektördeki paydaşlarımızın verdiği 
bilgiler doğrultusunda bayram döneminde 
otellerin yüzde 20-25’i iç pazara ayrıldı. Şu 
an kendi otelimizde de bu şekilde. Tabii şehir 
otellerinde de doluluk bekleniyor, bu da se-
vindirici” diye konuştu.

Kundu Turizm Yatırımcıları Birliği Genel 
Müdürü Erden Arı, Kundu’da KUYAB’a bağlı 
6 otel bulunduğunu belirterek, şu an için bu 
otellerde bayram dönemi rezervasyonları-
nın yüzde 90 doluluğa ulaştığını açıkladı. Arı, 
“Rezervasyonlara göre yüzde 90’ı aşan dolu-
lukların bayram yaklaştıkça yüzde 100’lere 
ulaşmasını bekliyoruz” dedi. DHA
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Zira milyonlarca çalı-
şan, Temmuz ayı gel-
meden, ‘ara zamma’ 

kilitlendi de. Dahası, asgari 
ücrete ara zam yapılacağına 
dair beklentiler, yeniden 
gündemin ta göbeğine otur-
du. Oturmasına da Çalışma 
Bakanı Işıkhan’ın açıklaması 
“Emekliler ile ilgili şu an 
herhangi bir çalışmamız söz 
konusu değil. Temmuz’da 
enflasyon ve TÜFE’den 
kaynaklanan zam farklarını 
alacaklar” yönünde olunca 
varın emeklinin hayal kırıklı-
ğını siz düşünün. 

***
Unutmadık, elbette hatırlı-

yoruz Sayın Bakanımız, “As-
gari ücrete Temmuz ayında 
ara zam yapılıp yapılmaya-
cağı, enflasyon verileri ve 
ekonomik koşullara bağlı 
olarak değişebilir” demişti. 
İyi de emekli nolcek? Tem-
muz döneminde ek bir zam 
yapılıp yapılmayacağı, yılın 
ilk yarısındaki enflasyon 
oranları ile ekonomik göster-
gelere bağlı olarak mı netlik 
kazanacak, meali bu mu?

***
Ankara, vatandaşın satın 

alma gücünü korumak 
zorunda olduklarını söyle-
miş ve “Enflasyonda düşüş 
bekliyoruz. Ancak bir aksilik 
olunca Temmuz’da ara zam 
gündeme gelebilir” diyerek 
esnek bir ifade kullanmış 
gibi sizce de öyle değil mi? 
Ha bu arada ekonomi uz-
manları, asgari ücrette yapı-
lacak artışın 2026 yılının ilk 
ayında olmasını öngörüyor-
muş. Aman siz konuşmayın 
Allah aşkına.

***
Gelelim emeklilere. 

Emekli ise TÜİK’in açıkla-
yacağı Mayıs ayı enflasyon 
rakamlarını bekliyor “Nasıl, 
ne kadar nasipleniriz” diye. 
Temmuz’da emekli ne kadar 
zam alır, en düşük emekli 
maaşı ne olur falan. Peki, 
asgari ücretliye Temmuz’da 
ara zam yapılır mı, beklenti 
ne yönde, enflasyonda he-
defler tutar mı ve de ücretli 
ne talep ediyor? Artık ne 
çıkarsa bahtına! 

***
Peki, enflasyonun düşece-

ği bekleniyor da şu pahalılık 
sorunu nasıl çözümlenecek? 
Özellikle de kira meselesi. 
Kira mı yoksa kabus mu? 
Özellikle de asgari ücretlisi, 
emeklisi, sabit gelirlisi. Kı-
sacası kiracı çaresiz, hesap 
tutmuyor bir türlü. Yemin 
olsun vatandaş eski günle-
rini arıyor, bulabilirse tabii. 
Gıda fiyatları derseniz pazar 
yerleri bile hallaç pamuğu 
gibi, tüketici pazarın bir 
ucundan girip diğer ucun-
dan filesi boş döner olmuş. 
Hani Ankara, fahiş fiyatları 
ve stokçuları takip altına 
almıştı ya. Fahiş fiyatlara 
denetimler artmış, speküla-
tif fiyat artışları yapanlara 
verilen cezalar yükselmiş, 
stokçulara ise kapatma ceza-
sı geliyordu. İyi de fahiş fiyat 
ne kadar, neye göre ceza 
arttırılıyor, suçun rakamı 
belli değil. Bildiğimiz ise 
bu sıkı denetimler sürekli 
yapılmıyor muydu? Ee hala 
çarşı pazar, market etiketleri 
düşmüyor yükseliyor. Bir an-
layabilsek. Sağlıcakla kalın.

HAYATA GÜLÜMSE

KEPEz Belediye Başkanı Me-
sut Kocagöz, Antalya Dayanış-
ma Grubu üyeleriyle bir ara-
ya geldi. Kent merkezindeki 
bir otel gerçekleşen buluşma-
da Başkan Kocagöz, 700 bin 
nüfusa sahip Kepez’in ihtiyaç-
larına yönelik yürüttükleri hiz-
met çalışmalarını paylaştı. Da-
yanışma Grubu Başkanı Erdal 
Atılgan’ın ev sahipliğinde dü-
zenlenen programda konuşan 
Başkan Kocagöz, “Kepez’in bu-
gününü ve yarını burada sizler-
le konuşuyor olmak benim için 
büyük bir onurdur. Hepiniz bir-
birinizden değerlisiniz, sizler 
Antalya’nın nabzını tutan bir 
topluluksunuz. Burada Kepez 
için sizlerin fikirlerini almak, or-
tak akla ulaşmak bizler için çok 
önemlidir” dedi.

Antalya Dayanışma Grubu 
üyelerine Kepez’i anlatan Baş-
kan Kocagöz, “Kepez’in nüfu-
su 700 bin. 81 vilayetten 7 böl-
geden insanımızın yaşadığı bir 
yer. Kepez’de yüzde 26.7 Antal-
ya’lı, yüzde 12.8 Doğu ve Gü-
neydoğu Anadolu, yüzde 6 Bur-
durlu, yüzde 4 Konyalı, yüzde 
3,8 Ispartalı yaşıyor. Kepez’de 
deniz hariç her şey var. Orma-
nı, şelalesi, ırmağı, yeşilliği, tarı-
mı, çiçeği, serası kısacası herşey 
var” diye konuştu.

2024 yılı 31 Mart seçimlerine 
değinen Başkan Kocagöz, “Ye-
rel seçimden 10 ay önce genel 
seçim oldu. Cumhur ittifakı ile 

Cumhuriyet Halk Partisi arasın-
daki fark 70 bindi. Seçimlerde, 
biz bu 70 bin farkı kapattığımız 
gibi 17 bin 500 oy da fark attık” 
dedi. Cezaevi sürecine de deği-
nen Başkan Kocagöz, “Bu sü-
reçte gördüğüm destek sadece 
bana değil halkın iradesine du-
yulan saygının ve insanımızın 
ne kadar adalete düşkün oldu-
ğunun göstergesiydi” diye ko-
nuştu. Göreve geldiğinde Ke-
pez Belediyesi’nin 1 milyar 226 
milyon TL. borcu olduğunu ve 
borç bakiyesini görünce çok şa-
şırdığını dile getirdi. Bütçenin 
2 milyar 700 bin TL’sinin nere-
deyse yarısının borç ve beledi-
yenin banka hesaplarının da 
hacizli olduğunu söyledi. Baş-
kan Kocagöz, “Biz bilançoyu 
herkes gibi balkondan sarkıt-
madık çünkü bu makamlar acz 
makamı değil çözüm makamı-
dır diye düşünüyorum. Hiçbir 
mazeret başarının yerini tuta-
maz inancıyla çalışmaya başla-
dık. Gelirleri artırdık, giderleri 
kıstık. Adeta Teke’den süt çıkar-
dık. Tasarruf yaptık. Örneğin; 
belediyemizin üniformalarının 
maliyeti 24 milyon TL. tutuyor-
du. Hayırsever desteğiyle dikiş 
makinası alarak, 18 bayanla 1 
ayda biteceğine 2 ayda bitti ve  
4 milyona maal ettik. Hem 18 
kişiye istihdam sağlamış olduk, 
hem de 20 milyon tasarruf et-
miş olduk”  dedi.
KEPEZ BELEDİYESİ / BÜLTEN 

AnTALYA’DA unutulmaya yüz tut-
muş ipek böcekçiliği yetiştiriciliği-
ni yeniden canlandırmayı hedef-
leyen Büyükşehir Belediyesi, özel 

olarak hazırlanan ipek böceği besleme kitle-
rini kreş ve okullara dağıtıyor. Bahar ayların-
da gelişim sürecinde olan ipekböcekleri, ha-
zırlanan özel kitlerle birlikte Alanya, Akseki, 
Finike, Aksu, Muratpaşa ve Konyaaltı’ndaki 
belirlenen okullara taşınarak öğrencilerin ya-
kından incelemeleri sağlandı. 

MERAKLA İNCELEDİLER

İpek böceği, dut yaprağı, mercek, termo-
metre ve ipek böceği serüveni eğitim kitap-
çığının yer aldığı kitlere çocuklar yoğun ilgi 
gösterdi. Eğitici çizgi filmler eşliğinde ipek-
böceklerinin dut yapraklarıyla beslenmesini 
meraklı gözlerle inceleyen Konyaaltı Musta-

fa Kemal Kids Kreş ve Gündüz Bakımevi’nin 
minik öğrencileri şaşkınlıklarını gizleyemedi. 
Mercekler eşliğinde böcek ve kozaları takip 
eden çocuklar keyifli anlar yaşadı.

EĞİTİMELRE YOĞUN TALEP VAR

Büyükşehir Belediyesi Tarımsal Hizmetler 
Dairesi Başkanlığı’nın sürdürdüğü ipek bö-
ceği tanıtımı ve yaygınlaştırılması çalışma-
larına ilişkin bilgi veren Sapadere İpek Evi 
Sorumlusu Ayşenur Özdoğan Gülmez, “Sa-
padere İpek Evi’mizde bahar aylarıyla birlik-
te oluşum ve gelişim sürecine giren ipekbö-
ceklerimizi, Antalya genelinde belirlediğimiz 
okullara özel kitlerle taşıyarak öğrencilerle 
buluşturuyoruz. İlk kez ipek böceği ile tanı-
şan çocukların merakları ve heyecanları biz-
leri son derece mutlu ediyor. İpekböcekleri-
ni ve kozaları yakından görerek, dokunarak, 

detaylı bir şekilde sorular sorarak inceliyor-
lar. Eğitimlerimize yoğun bir ilgi ve talep var. 
Eğitim ve beslenme kiti dağıtımlarımız belirli 
periyotlarla devam edecek” dedi.

ÖĞRETİCİ BİR ETKİNLİK OLDU

Büyükşehir Belediyesi’nin ipek böceği 
programında yer almaktan mutluluk duy-
duklarını belirten Konyaaltı Mustafa Kemal 
Kids Kreş ve Gündüz Bakımevi kurucusu 
Esra Öztürk de, “Büyükşehir Belediyemizin 
bu güzel projesi ile çocuklarımızı buluştur-
maktan son derece memnunuz. Alanya’dan 
gelerek ipek böceğinin döngüsünü, serüve-
nini çocuklarımıza ve bizlere canlı bir şekil-
de gösterdikleri için çok teşekkür ederiz. Ha-
rika bir deneyim yaşadık, öğretici bir etkinlik 
oldu” diye konuştu. 
BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ / BÜLTEN

Büyükşehir, çocukları 
ipek Böceği ile tanıştırdı
Büyükşehir Belediyesi’nin Alanya Sapadere İpek Evi’nde üretimine başladığı 

ipek böcekleri, Antalya’nın dört bir yanında çocuklarla buluşturuluyor

Başkan Kocagöz
Dayanışma Grubu’nda

İki bayram birleşti
otelciler mutlu oldu

Kurban Bayramı, bu yıl 
Avrupalıların en önemli dini 

bayramlarından Pfingsten 
ile birleşti. Turizmciler, 

Avrupa’daki Türklerin de 
yoğun ilgisiyle otellerde 

yüzde 100 doluluk bekliyor



AlAnyA’dA bir TIR sürücüsü di-
reksiyon başında rahatsızlanınca, 
TIR yolu kapatacak şekilde yan şekil-
de durdu. Alanya-Gazipaşa yolu tra-
fiğe kapandı, uzun kuyruklar oluştu. 
Olay, saat 21.00 sıralarında Alan-
ya’nın Yeşilöz Mahallesi D-400 ka-
rayolunda meydana geldi. Edinilen 
bilgilere göre, seyir halindeki tırın 
sürücüsü Durmuş A.K. (33) iddiaya 
göre direksiyon başında kalp krizi ge-
çirdi. Aracın direksiyon hakimiyeti-
ni kaybeden sürücünün kullandığı 
TIR, yolu iki şeridi birden kapatacak 
şekilde yan şekilde durdu. Yaşanan 
olay sonrası yol trafiğe tamamen ka-
pandı. Durumu fark eden çevredeki 

vatandaşlar, sürücünün yardımına 
koşarak olayı 112 Acil Çağrı Merke-
zi’ne bildirdi. İhbar üzerine olay yeri-
ne sağlık ve jandarma ekipleri sevk 
edildi. 

Olay yerine gelen sağlık ekipleri-
nin ilk müdahalesinin ardından tır 

sürücüsü Durmuş A.K. ambulansla 
Gazipaşa Devlet Hastanesi’ne kaldı-
rıldı. TIR’ın yolu kapatması nedeniyle 
D-400 Karayolu’nda uzun araç kuy-
rukları oluşurken, Gazipaşa istikame-
tine trafik akışı durma noktasına gel-
di.  İHA
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MANAVGAT’TA direksiyon hakimiyetini 
kaybeden araç sürücüsü önce refüje, ardından 
aydınlatma direğine çarparak durabildi. Kaza, 
Ilıca-Kumköy yolunda meydana geldi. Çarpmanın 
şiddetiyle aydınlatma direği yıkılırken kazada yara-
lanan otomobil sürücüsü, hastaneye kaldırıldı. İHA

Önce kaldırıma sonra direğe çarptı

MuRATpAşA’DA bir kafede çıkan yangın 
ekipleri alarma geçirdi. Yangın, Muratpaşa il-
çesi şirinyalı Mahallesi 1497 sokak üzerinde 
bulunan bir kafede meydana geldi. Kafenin 
mutfak bölümünden duman yükseldiğini gö-
renlerin ihbarıyla adrese itfaiye, polis ve sağ-
lık ekipleri sevk edildi. Olay yerine ulaşan 
itfaiye ekibi, iş yerinin kapalı olması nede-
niyle kapıyı açarak içeri girdi. Yapılan incele-
mede mutfak bölümünde ısınma ve duman 
tespiti yapılırken, herhangi bir alevli yan-
ma olmadığı belirlendi. Ekipler, içeride biri-
ken dumanı tahliye ederek soğutma çalışma-
sı gerçekleştirdi. Kafede bulunan bazı mutfak 
ekipmanlarında hafif hasar oluştu. Olay sıra-
sında iş yerinin kapalı olduğu ve içeride kim-
se bulunmadığı öğrenildi. İlk değerlendirme-
lere göre elektrik kaynaklı bir arıza ihtimali 
üzerinde duruluyor.  dHA

MAnAvGAT’TA içerisinde turistlerin 
bulunduğu seyir halindeki tur aracı sü-
rücüsü aniden önüne çıkan köpeğe çarp-
mamak için manevra yapınca yol kena-
rındaki tarlaya girdi. Kazada 2 Alman 
turist yaralandı. Kaza, Gündoğdu Mahal-
lesi Gündoğdu Turizm yolu üzerinde mey-
dana geldi. Edinilen bilgiye göre, seyir ha-
lindeki 07 BZC 501 plakalı tur aracının 
sürücüsü Ercan K. birden önüne çıkan kö-
peğe çarpmamak için direksiyonu kırdı. 
Aracın direksiyon hakimiyetini kaybeden 
sürücü hızla yol kenarında bulunan tar-
laya girdi. Kazada tur aracında bulunan 
Alman uyruklu Ralf Ludwig Leibhardt ve 
Rene uwe Meinzenbach yaralandı.  İHA

MAnAvGAT’TA tomruk yüklü kamyo-
nun bariyerleri aşıp refüje devrilmesi so-
nucu meydana gelen kazada şans eseri ya-
ralanan olmadı. Kaza, Manavgat-Antalya 
D-400 kara yolunda meydana geldi. Meh-
met D. D.’nin kullandığı 07 BCM 415 pla-
kalı tomruk yüklü kamyon, Çolaklı Kamp 
kavşağına 300 metre mesafede sürücüsü-
nün direksiyon hakimiyetini kaybetmesi 
sonucu çelik bariyerleri aşıp refüje devril-
di. şans eseri kimsenin burnunun bile ka-
namadığı kazanın ardından kamyondan 
dökülen tomruklar nedeniyle D-400 kara 
yolunda trafik tek şeritten kontrollü olarak 
sağlandı. Kamyonun kaldırılmasının ar-
dından trafik akışı normale döndü. İHA

Polise 
son veda

Evinde kalp krizi sonucu vefat eden polis memuru Yahya 
Süslü için İl Emniyet Müdürlüğü’nde cenaze töreni düzenlendi

ASAYİŞ Şube Müdürlü-
ğü’nde görevli Polis 
Memuru Yahya Süslü, 
evinde geçirdiği kalp 

krizi sonucu hayatını kaybetti. 
Evli ve dört kız babası Süslü 
için düzenlenen törene, kızları 
babalarının polis üniformasını 
giyerek katıldı, aile yakınları 
ve meslektaşları gözyaşlarına 
boğuldu. Eşi ve kızları ile birlik-
te yaşayan Yahya Süslü, evinde geçir-
diği kalp krizi sonucu hayatını kaybetti. 
Asayiş Şube Müdürlüğü Motosikletli 
Polis Timleri Büro Amirliği’nde görevli 
Yahya Süslü için İl Emniyet Müdürlüğü 

binasında bugün cenaze töreni 
düzenlendi. Törene İl Emniyet 
Müdürü İlker Arslan, Süslü’nün 
mesai arkadaşları ve ailesi 
katıldı. Eşi Ayşe Süslü ve kızları 
Memnune Merve Karlık, Ecrin 
Süslü, Tuana Süslü ve Derin 
Süslü cenaze töreni boyunca 
göz yaşı döktü. Büyük kızı 
Memnune Merve Karlık mer-
hum polis memuru babasının 

üniformasını giydi. Törenin ardından Süs-
lü’nün cenazesi cenaze aracına alınarak, 
Uncalı Mezarlığı’na götürüldü. Süslü’nün 
cenazesi öğle vakti kılınan namazın ardın-
dan Uncalı Mezarlığı’na defnedildi.  DHA

Kafede çıkan 
yangın korkuttu

Muratpaşa’da kapalı bir kafenin 
mutfağından elektrik aksamındaki 

arıza nedeniyle çıkan dumanı 
görenlerin ihbarıyla gelen itfaiye 
ekibi, iş yerine girip, alevli yangın 

başlamadan önlem aldı

AlAnyA’dA devriye görevi yapan 
polis ekipleri şüpheli bir şahsın üzerin-
de ruhsatsız tabanca ve uyuşturucu 
içerikli hap ele geçirdi.

Alanya İlçe Emniyet Müdürlüğü 
Asayiş Büro Amirliği’ne bağlı ekipler, 
ilçe genelinde gerçekleştirdikleri yaya 
devriyesi sırasında durumundan şüp-
helendikleri C.G. isimli şahsı durdurdu. 
Yapılan üst aramasında şahsın üze-
rinden, 1 adet ruhsatsız tabanca, Ta-
bancaya ait 10 adet 9.19 mm çapında 
fişek, 193 adet marka uyuşturucu içe-
rikli hap ele geçirdi. şüpheli şahıs gö-
zaltına alınarak ifadesi alınmak üzere 
polis merkezine götürüldü. İşlemleri-
nin ardından C.G, Alanya Cumhuriyet 
Başsavcılığı’ndaki işlemlerinin ardın-
dan tutuklanarak ceza evine götürül-
dü.  İHA

Uyuşturucu 
ele geçirildiMAnAvGAT’TA takip sonucunda 

yakalanan 2 adet motosiklette abar-
tılı egzoz bulunduğu, plakasının takı-
lı olmadığı ve sürücülerinin ehliyeti-
nin olmadığı belirlendi.  Yakalanarak 
Manavgat Emniyet Müdürlüğü Tra-
fik Denetleme Büro Amirliği ekiplerine 
teslim edilen motosikletlerin sürücü-
lerine 100 bin TL’nin üzerinde para ce-
zası uygulanırken, motosikletler trafik-
ten men edilerek yediemin otoparkına 
çekildi. İlçe Emniyet Müdürlüğü tara-
fından yapılan açıklamada kask tak-
mamak başta olmak üzere kurallara 
uymayan, vatandaşları rahatsız ede-
cek şekilde ve trafik güvenliğini tehli-
keye düşürecek şekilde motosiklet kul-
lanımına kesinlikle izin verilmeyeceği 
dile getirildi.  İHA

Abartılı egzoza
ağır ceza kesildi

Manavgat’ta takip sonucu 
yakalanan, abartılı egzoz takılı 
olduğu tespit edilen ehliyetsiz 
2 motosiklet sürücüsüne 100 
Bin TL üzerinde ceza kesildi

TIR sürücüsü 
yolu kapattı

Tomruk yüklü kamyon 
bariyerleri aşıp devrildi

Köpeğe çarpmamak için 
direksiyonu tarlaya kırdı

MANAvgAT’TA kırmızı ışık ihlali 
yapan otomobil ile elektrikli bisik-
letin çarpışması sonucu meydana 
gelen kazada motorlu bisiklette 
bulunan 2 kişi yaralandı.

Sorgun-Antbirlik kavşağında mey-
dana gelen kazada kırmızı ışık ihlali 
yapan Mehmet E. Y.’nin kullandığı 
06 KTL 65 plakalı otomobil, seyir 

halindeki Orhan C.’nin kullandığı 
07 BIS 613 plakalı elektrikli bisiklete 
çarptı. Kazada elektrikli bisiklet sü-
rücüsü Orhan C. ve arkasında yolcu 
olarak bulunan Sözdar B. yaralandı.

Yaralılar, 112 sağlık ekibinin olay 
yerindeki ilk müdahalesinin ardın-
dan ambulansla hastaneye kaldırıldı. 
İHA

Manavgat’ta 
otomobil ile 
elektrikli bisiklet 
çarpıştı
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Yurttan
kısa kısa

Banka çalışanı 
34 milyon TL çaldı

KONYA’DA, çalıştığı özel bankada 
kendisi ve nişanlısının hesabına 34 
milyon lirayı aktardığı belirlendikten 
sonra tutuklanan banka çalışanı 
kadın ve nişanlısı hakkında 21’er yıla 
kadar hapis talebiyle dava açıldı. Ban-
ka çalışanı P.Y., nişanlısının borçları 
olduğunu söyleyerek, “Bankadan para 
ayarlayamaz mısın” diyerek kendisini 
bu işe yönlendirdiğini söyledi.

Kızını öldüren 
anneye 16 yıl ceza

İZMİR’DE kızı Zeynep Vural’ı (29) 
boğarak öldürdüğü suçlaması ile 18 
yıl 4 ay hapse çarptırılan ve cezası 
Yargıtay tarafından bozulan Ayşe 
Vural (61), yeniden yargılandığı dava-
da, “Evimizin ipini uyuşturucu çekti. 
Kızım uyuşturucudan önce bambaşka 
birisiydi. Ciğerim yanıyor” dedi. Mah-
keme heyeti, Vural›a 16 yıl 8 ay hapis 
cezası verdi.

Fethiye Ak Parti 
binasına saldırı

MUĞLA’NIN Fethiye ilçesinde kimli-
ği belirsiz kişi, AK Parti İlçe Başkanlığı 
binasına taşlı saldırıda bulundu. 
Binanın camı kırılırken şüpheli kaçtı. 
İhbar üzerine adrese polis ekipleri 
sevk edildi. Güvenlik kamerası 
görüntülerinden şüphelinin Elyasa 
Yıldırım olduğu tespit edildi. Polisteki 
işlemlerinin ardından dün adliyeye 
sevk edilen Yıldırım tutuklandı.

5 bin yıllık tarif 
yeniden sofralarda

ESKİŞEHİR’İN Seyitgazi ilçesindeki 
Küllüoba kazılarında bulunan 5 bin 
yıllık ekmek, Eskişehir Büyükşehir 
Belediyesi tarafından arkeolojik 
bulgularını temel alıp aynı tarifle 
yeniden üretilerek 50 liradan satışa 
sunuldu. Eskişehir Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Ayşe Ünlüce, “Bu değerli 
bulguyu toplumsal hafızada da yaşat-
mak bizim görevimiz” dedi.

Elazığ’da yük 
treni raydan çıktı

ÇANKIRI’NIN Kurşunlu ilçesi 

ile Mardin’in Mazıdağı arasında 

sefer yapan maden cevheri 

taşıyan yük treni, Elazığ’ın 

Maden ilçesi Ziyartepe mevkiine 

geldiğinde 5 vagonu raydan çık-

tı. Vagonlardan 3’ü devrilirken 

ihbar üzerine bölgeye ekipler 

sevk edildi. Ölen ya da yaralanın 

olmadığı kaza sonrası ekipler, 

vagonların kaldırılması için 

çalışma başlattı.

Denizli’de iş 
kazası: 1 ölü

DENİZLİ’DE bir apartmanın 

4’üncü katına ev eşyası taşımak 

için balkondan yük asansörü 

kuruldu. Batuhan Koçan’ın 

kullandığı yük asansörü, eşya 

taşıdığı sırada sokaktaki elektrik 

tellerine temas etti. Koçan, elekt-

rik akımına kapıldı. Olay yerine 

ulaşan sağlık ekibi, ağır yarala-

nan Koçan’ı hastaneye kaldırdı. 

Koçan, kurtarılamadı. Olayla 

ilgili soruşturma başlatıldı.

YTÜ’de sokak 
köpeği saldırısı

İSTANBUL›DA Yıldız Teknik 

Üniversitesi (YTÜ)  Davutpaşa 

Kampüsü’nde yaşanan olayda, 

üniversite öğrencisi Gözde A. (22) 

sokak köpeklerinin saldırısına 

uğradı. Güvenlik kamerasına 

yansıyan saldırıda bacağından 

yaralanan Gözde A. hastaneye 

kaldırıldı. YTÜ’nün açıklamasında 

ise konunun takipçisi oldukları 

belirtilerek kalıcı önlemler alma-

ya kararlı oldukları belirtildi. 

DHA-İHA

İzmir’deki Kültür Sanat Fabrikası’nı görme ola-
nağım oldu. Kıskandım. Kültür ve Turizm Ba-
kanlığı Alsancak’daki eski Tekel fabrikasını bir 

tarih, kültür, sanat adası haline getirmiş. İçinde 
muhteşem bir arkeoloji müzesi var. İzmir etnog-
rafyasını anlatan sergi salonları eklenmiş. Yerine 
yerleştikleri Tekel Fabrikası’nı da unutmamışlar. 
Anadolu’dan tütün örnekleri, fabrikadan kalan 
anılar, malzemeler, bilgi notları alıp götürüyor 
sizi. Az sonra vardiya düdüğü çalacak, makina-
lar açılacak, fabrika yaşamaya başlayacak hissi 
oluşuyor insanda. Son derece başarılı…

DOKUMA’DA DOKUMA YOK

İzmir Kültür Sanat Fabrikası’nı görünce, 
Antalya’daki Dokuma Fabrikası düşüyor insanın 
aklına. Antalya halkının, kamuoyunun verdiği 
büyük mücadeleyle kurtarılan Dokuma Fabri-
kası, içinde çeşitli müzeler barındıran bir adaya 
dönüştürüldü. Oyuncak Müzesi, Bir Zamanlar 
Antalya Müzesi, Bilim Merkezi, Modern Sanat 
Galerisi gibi güzel köşeler oluşturuldu. Fakat 
Dokuma Park’ta, dokuma yok.  Buranın bir za-
manlar büyük bir sanayi kompleksi, bir dokuma 
tesisi, Antalya’nın hafızasında yer tutan bir bel-
lek alanı olduğunu anlatan herhangi bir bölüm 
bulunmuyor. Dokuma’yı kurtarmak için verilen 
mücadeleyi anımsatan bir köşe de yok. 

DEPODA ÇÜRÜYEN FABRİKA

Fabrikayı özetleyen 3 temel öğe sanki özel-
likle atlanmış: Emek, dokuma ve mücadele… 

Oysa fabrikadan kalan 
bazı malzemelerin 
depoda durduğu, çürü-
düğü biliniyor. Bunlar 
günışığına çıkartılıp, 
bir emek müzesi 
yaratılabilirdi oysaki… 
Anadolu dokumalarını, 
yerel bezleri, kumaş-
ları bir araya getiren, 
sergileyen, arşivleyen, 
araştırmacıların hizme-
tine sunan bir merkez 
yok ne yazık ki… 
İstanbul Kapalıçarşı’da 
memleketin dört bir 
köşesinden gelen bu bezleri satan bir dükkan 
olduğu söyleniyor; ne kadar doğrudur bilmem. 
Dokuma Park’ta böyle bir arşiv oluşturulsaydı, 
Anadolu dokumacılığının bütünü burada topar-
lansaydı, sadece müze değil, aynı zamanda bir 
araştırma merkezi, okul, atölyeler kurulsaydı; ne 
güzel olurdu. 

EKONOMİ ODAKLI PROJELER

Böyle bir dokuma müzesi, arşivi bölge 
ekonomisini de hareketlendirir, çevrede doku-
ma dükkanları, atölyeleri açılmasını, ticaretin 
çeşitlenmesini sağlardı. Dokuma odaklı kurula-
cak kadın kooperatiflerini, kadın emeğini, kadın 
girişimcileri filan ekleyin işte bu tabloya. Geç 
mi kalındı? Hayır. Halen yapılabilir. Fakat bunu 

görecek, adım atacak, 
gerçekleştirecek bir 
irade gerekiyor. İzmir’i 
biraz da bu yüzden kıs-
kandım. Kentin belleği-
ni oluşturan bir alanda 
hem arkeolojiyi, hem 
etnografyayı, hem 
kültürü, hem sanatı, 
hem de emeğin tarihini 
solumak, unutulmaz 
izler bırakıyor insanda.

DARISI ANTALYA’NIN 
BAŞINA

Kültür Sanat Fabrika-
sı’nın arkeoloji katları, salonları için de birkaç 
kelam edelim. Bir arkeoloji heveslisinin, öğren-
cilerin, meraklıların, tarih tutkunlarının görmek 
için can attığı birçok şey sergileniyor. Homeros 
da var, Sappho da… Çok iyi bir koleksiyon 
oluşturulmuş. Seçimler son derece başarılı. 
Ikış tıkış vitrinler, galeriler yerine,  ziyaretçilere 
nefes aldıran, eserlerin önünde geniş alanlar 
bırakan bir sergileme tercih edilmiş. İzmir’de 
bir arkeoloji müzesi zaten var. Kültür Sanat 
Fabrikası’ndaki bu müze ikinci arkeoloji müze-
si… Darısı yeni bir müze binasının tartışıldığı 
Antalya’nın da başına diyoruz. Antalya böyle 
bir müzeyi hak ediyor. Ayrıca bir kentte iki tane 
arkeoloji müzesi de olabiliyor demek ki. Müze 
tartışmalarına bir dipnot olsun bu bilgi.

KISKAnDIM

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

Temeli aTıldı 
öyle bırakıldı
Konyaaltı Hurma Mahallesi’nde temeli 2023 yılında atılan Ağız ve Diş Sağlığı 
Merkezi (ADSM) projesi aradan geçen zamana rağmen ilerleme kaydedemedi. 

Bölge halkı, yalnızca tabelası kalan inşaat alanının akıbetini sorguluyor

2021 yılında 
ihale-
si yapı-
lan ve 

2022’de yüklenici firmaya yeri tes-
lim edilen Konyaaltı ADSM proje-
sinde ilerleme sağlanamadı. 2023 
yılı ortasında temel kazısı yapıla-
rak başlanan inşaat, projede yapı-
lan revizyon sonrası durdu. Kamu-
oyuna yapılan son açıklamaların 
üzerinden bir yılı aşkın süre geçme-
sine rağmen sahada hiçbir hareket-
lilik yaşanmadı.

REVİZE EDİLECEK AMA  
MALİYET DEĞİŞEBİLİR

Konyaaltı’da devlet eliyle yapıl-
ması planlanan ilk sağlık yatırı-
mı olan Ağız ve Diş Sağlığı Merke-
zi (ADSM), temel atıldıktan kısa bir 
süre sonra durma noktasına geldi. 
11 bin metrekarelik alanda yapılma-
sı planlanan, 26 poliklinik ve ameli-
yathaneden oluşacak merkez için 137 
milyon 400 bin lira bedelle yapılan iha-
lenin ardından kazı çalışmaları başla-
tılmıştı. Ancak parsel sorunları ve ar-

tan maliyet gerekçesiyle proje revize 
edildi. O günden bu yana ilerleme sağ-
lanamayan projeye ait alanda dev bir 
çukur ve bilgilendirme tabelası dışın-
da herhangi bir gelişme olmadı. Antal-

ya İl Sağlık Müdürlüğü yetkilileri geç-
tiğimiz yıl yaptığı açıklamada, projede 
yaşanan duraksamanın artan maliyet-
ler ve parsel düzenlemeleri kaynaklı 
olduğunu ifade etmişti. Sağlık Bakan-
lığı tarafından ihaleye çıkarılan ve te-

mel kazısı tamamlanan ADSM için 
yeniden ihaleye çıkılabileceği be-
lirtilmiş ancak yetkililer, yeni ihale 

sürecinde mevcut fiyatların ge-
çerliliğini yitirdiğini ve yapım 
maliyetlerinin ciddi oranda 
yükseldiğini söylemişti. Tüm 
bu gelişmelere rağmen ara-
dan geçen sürede yeni bir 
adım atılmazken İl Sağlık 

Müdürlüğü’nden ise yeni bir 
açıklama yapılmadı.

12 YILDIR HASTANE BEKLİYORUZ 
YİNE ERTELENDİ

Bölge halkı ise yıllardır Konyaal-
tı’nda kamuya ait bir sağlık tesisi bu-
lunmamasından şikâyetçi. Hurma 
Mahallesi’nde yaşayan İsmet Yıldız, 
“Burada 12 yıldır oturuyorum ve yıl-
lardır buraya devlet hastanesi ya-
pılsın diye bekliyoruz. Temeli attılar, 

biz de umutlandık ama yine aynı nok-
taya geldik. Konyaaltı’nda oturup baş-
ka ilçelere gitmek zorunda kalıyoruz. 
Seçim öncesi temel attılar ama sonra-
sı yine sessizlik” ifadeleriyle tepki gös-
terdi.

iki yıldır 
Tabela 

duruyor 
çalışma 

yapılmıyor



Aksu Uçak Bakım Teknolojisi Mesle-
ki ve Teknik Anadolu Lisesi, bilim fua-
rı düzenledi. Bilim ve kültürün bir ara-
da sunulduğu fuarda, bir öğrencinin 
söylediği türkü izleyenlerin yüreğine 

dokunurken, okul bahçesinde gerçek-
leştirilen dron gösterisi ise gökyüzünü 
şölene çevirdi. Öğrencilerin teknik ye-
terlilikleriyle sergilediği projeler hem 
katılımcılar hem de sektör temsilcile- ri tarafından takdirle karşılandı. Okul 

Müdürü Haldun Çevik, etkinlikte yap-
tığı konuşmada “TÜBİTAK 4006 Bilim 
Fuarı ile birlikte, havacılıkla ilgili gele-
neksel hale gelen harika bir törenimiz 
oldu. Antalya’nın değerli protokol üye-
leri, kaymakamımız, havacılık sektö-
rünün önde gelen temsilcileri ve siyasi 
parti yöneticilerinin de katılımıyla 19 
farklı öğrenci projesini sergileme imka-
nı bulduk. Okulumuz, havacılık alanın-
da sadece Türkiye’de değil, Avrupa’da 
ve dünyada da adından söz ettirmeye 
başlayan bir kurum haline geldi” dedi.  

BÜYÜK GURUR 

Öğrencilerin sadece teorik değil, 
aynı zamanda pratik alanda da önem-
li projelere imza attıklarını belirten Çe-
vik, “15 yaşındaki bu altın çocukları-

mız, ASELSAN, ROKETSAN, TUSAŞ gibi 
kurumlarda çalışan mühendislerin 
gelecekteki kadrolarını oluşturacak. 
Yaptıkları çalışmalarla Türk havacı-
lığına katkı sağlayacaklarına gönül-
den inanıyorum. TÜBİTAK’ta yer al-
maları, projelerini tanıtmaları ve bilim 
dünyasına adım atmaları bizim için 
büyük bir gurur. Öğrencilerimizi, öğ-
retmenlerimizi ve destek veren herke-
si yürekten kutluyorum. Aksu Uçak 
Bakım artık bir dünya okuludur” şek-
linde konuştu.  Fuar kapsamında ser-
gilenen projeler, havacılık teknoloji-
leri başta olmak üzere çeşitli bilimsel 
alanlarda öğrenci yeteneklerini göz-
ler önüne serdi. Katılımcılar, gençlerin 
yüksek düzeydeki teknik bilgilerini ve 
özgün fikirlerini memnuniyetle karşı-
ladı.  İHA
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Dünyadan 
kısa kısa

Gazze’ye yardım 
TIR’ları giriyor

İSRAİL, 2 Mart’tan bu yana Gazze 
Şeridi’ne yönelik uyguladığı ablukayı 
esnetti. Filistin Topraklarındaki Hükü-
met Aktivitelerini Koordinasyon Birimi 
(COGAT), insani yardım taşıyan 100 
TIR’ın dün Gazze Şeridi’ne giriş yaptığı-
nı açıkladı. COGAT, yardım TIR’larının 
un, bebek maması ve tıbbi malzeme 
taşıdığını belirterek Gazze’ye girmeden 
önce kontrolden geçirildiğini aktardı.

Shenzhou-20 ekibi 
yürüyüşünü yaptı

ÇİN İnsanlı Uzay Mühendisliği 
Ofisi, ‘Shenzhou-20’ mürettebatının 
Pekin saatiyle 16.49’da ilk uzay aracı 
dışı görevlerini (EVA) tamamladığını 
açıkladı. Yaklaşık 8 saat süren uzay 
yürüyüşünde taykonotlar Chen 
Dong, Chen Zhongrui ve Wang Jie, yer 
kontrol merkezinin desteğiyle uzay 
enkazından korunma sistemlerini 
planlanan konumlara yerleştirdi. 

Birleşik Krallık’a 
göç sayısı azaldı

BİRLEŞİK Krallık’a göç edenlerin 
sayısının 2024’te, bir önceki yıla göre 
yarı yarıya azaldığı açıklandı. Ulusal 
İstatistik Ofisi’nin (ONS) yayınladığı 
verilere göre, 2023’te 860 bin olan göç 
sayısı, 2024’te 431 bine kadar geriledi. 
ONS açıklamasında, göçü azaltmaya 
yönelik kural değişiklikleri sonrası 
çalışma ve öğrenci vizeleriyle gelen 
kişi sayısının düştüğünü duyurdu.

Rusya, Ukrayna 
dronlarını düşürdü

RUSYA Savunma Bakanlığı’ndan 
yapılan açıklamada, hava savunma 
sistemlerinin Ukrayna’ya ait dronları 
düşürdüğü ve bunlardan 35’inin 
Moskova bölgesi üzerinde uçtuğu 
bildirildi. Açıklamada, “Moskova sa-
ati ile 00.00-05.30 arasında görevdeki 
hava savunma sistemleri, 105 Uk-
rayna uçak tipi insansız hava aracını 
imha etti” ifadelerine yer verildi.

Ramaphosa ile 
Trump görüştü

ABD Başkanı Donald Trump, 

Beyaz Saray’da Güney Afrika 

Devlet Başkanı Cyril Ramaphosa 

ile bir araya geldi. Trump, görüş-

me sırasında Güney Afrika’da 

beyaz çiftçilere yönelik şiddet 

olaylarını ‘soykırım’ olarak 

tanımlayarak şiddet olaylarına 

ilişkin videolar izletti. Trump, 

“Beyaz çiftçiler öldürülüyor. Eğer 

bu soykırımsa bu insanları ülke-

mize almamız gerekir” dedi.

Fransa’da Türk 
genç öldürüldü

FRANSA’NIN Creil kentinde 

yaşayan Hasan Horoz, bir süper-

marketin otoparkında uğradığı 

baltalı saldırıda hayatını kaybet-

ti. Saldırının ardından bir araçla 

kaçan üç kişi, çevredeki Monta-

taire kasabasında polis ekipleri 

tarafından yakalandı. Gözaltına 

alınan 16, 17 ve 18 yaşlarındaki 

şüphelilerin, ifadelerinde suçla-

rını itiraf ettiği ikisinin kardeş 

olduğu açıklandı.

Rusya’da yeni 
komutan atandı

RUSYA Savunma Bakanlığı, 

Kara Kuvvetleri Komutanı olarak 

Korgeneral Andrey Mordviçev’in 

atandığını bildirdi. Yapılan açıkla-

mada, Bakan Andrey Belousov’un 

başkent Moskova’da askeri 

yetkililerle görüştüğü duyuruldu. 

Açıklamada, Belousov’un, Kara 

Kuvvetleri Komutanlığı’na atanan 

Korgeneral Mordviçev’i yetkililere 

tanıttığı belirtildi.

DHA-İHA

EMEKLİLİKTE Yaşa Takılanlar 
(EYT) düzenlemesinin ardın-
dan bu kez de kademeli emekli-
lik talepleri gündemdeki yerini 

aldı. 1999 sonrası sigorta başlangı-
cı olan milyonlarca çalışan, adil bir 
emeklilik sistemi beklentisiyle geliş-
meleri yakından takip ederken öte 
yandan düşük maaşlarla yaşam mü-
cadelesi veren mevcut emekliler de 
ekonomik açıdan çaresiz. İbrahim Tez-
can, beklentilerin azaldığını vurgu-
layarak, “Kademeli emeklilik ile ilgi-
li vatandaşın lehine bir düzenleme de 
tabiri caizse hikâye” dedi.

MAAŞLAR İNSANCA                
YAŞAMDAN UZAK

9 Eylül 1999 sonrası sigorta girişi 
olan çalışanlar, yaş şartı nedeniyle ya-
şadıkları mağduriyetin giderilmesi-
ni talep ederken, kamuoyunda ‘kade-
meli emeklilik’ adıyla yeni bir beklenti 
oluştu. Emeklilik için gün sa-
yanlar gibi, düşük maaşlar-
la yaşam mücadelesi veren 
mevcut emekliler de hükü-
metten adım beklerken Tür-
kiye Emekliler Derneği An-
talya Şube Başkanı İbrahim 
Tezcan ise beklentilerin gi-
derek azaldığını, emekli-
lik sisteminin ancak seçim 
dönemlerinde gündeme 
alındığını ifade etti. “Bizim 
beklentimiz erken emekli-
lik değil, insanca yaşanabi-

lecek bir emeklilik maaşıdır” diyen 
Tezcan, “Mesele erken emekli olmak 
değil. Emekli olduktan sonra in-
san gibi yaşayabilecek maaş alabil-
mek önemli. Bağ-Kur’lular, küçük 

esnaf, geçim kaygısıyla emekli-
lik için çabalıyor ama karşılığı 

yok” dedi.

EMEKLİ YALNIZCA 
VAATLERDE KALDI

Tezcan sözlerine, “Bu 

tarz hak edişler, vatandaşı düşünen 
hareketler ülkemizde genellikle se-
çim dönemlerinden hemen önce ya-
pılır. Yakın zamanda ufukta bir se-
çim görünmediğine göre, kademeli 
emeklilik ile ilgili vatandaşın lehine 
bir düzenleme de tabiri caizse hikâ-
ye. Ben 75 yaşına geldim, öğrendi-
ğim şey şudur ki: Ne zaman seçim 
olacaksa, halkın talebi, vatandaşın 
isteği o zaman yerine getiriliyor” ifa-
delerini kullandı.

Kademeli emeKliliK
umudunu Kestiler

Türkiye Emekliler Derneği Antalya Şube Başkanı İbrahim Tezcan, seçim 
dönemi dışında vatandaş lehine emeklilik düzenlemeleri beklemediklerini 

belirterek, “Önceliğimiz erken değil, insanca bir emeklilik” dedi

Margaz üzümü coğrafi işaret aldı
AntAlyA Ticaret Borsası’nın (ATB), Türki-

ye’de yok olmaya yüz tutmuş yöresel ürünlerin 
üretimi, tanıtımı ve uluslararası pazarlara açıl-
ması gibi amaçlarla 13 yıl önce başlattığı Yö-
resel Ürünler Fuarı (YÖREX) kapsamında, son 
yıllarda hem Türkiye genelinde hem de YÖ-
REX’in düzenlendiği Antalya’da coğrafi işaretli 
ürün sayısı ciddi oranda arttı. Son olarak Kaş 
ilçesinin yöresel lezzetlerinden Margaz üzümü, 
‘Coğrafi İşaret’ ile tescillendi. TÜRKPATENT’in 
‘Coğrafi İşaret’ kararını duyuran ATB Başkanı 
Ali Çandır, “Antalya’mızın 20’nci coğrafi işaretli 
ürünü olan Margaz üzümünün tescili üreticileri-
miz, ticaret erbabımız ve tüketicilerimize hayırlı 
olsun. Değerlerimize sahip çıkarak coğrafi 
işaret tescilini kazandıran Kumluca Ticaret ve 

Sanayi Odamıza teşekkür ediyorum” dedi.
Antalya’nın başvurusu kabul edilen ve tescil 

süreci devam eden 29 ürünü bulunduğunu 
belirten Ali Çandır, Coğrafi İşaret tescili alan 20 
ürününü ise şöyle sıraladı: “Alanya avokadosu, 
Alanya fıstıklı limonata, Alanya Gülüklü (Hülük-
lü) çorba, Alanya keçiboynuzu-Alanya harnup, 
Alanya muzu, Alanya yenidünyası, Antalya 
bergamot kabuğu reçeli, Antalya kabak tatlısı, 
Antalya paça çorbası, Antalya piyazı, Antalya 
serpme böreği, Antalya tavşan yüreği zeytini, 
Antalya topak kızartması, Antalya turunç kabu-
ğu reçeli, Döşemealtı el halısı, Finike portakalı, 
Gazipaşa çekirdeksiz narı, Korkuteli karyağdı 
armudu, Manavgat altın susamı, Kaş Margaz 
üzümü.” DHA

Havacılığın altın 
nesli yetişiyor

Aksu Uçak Bakım Teknolojisi Mesleki ve Teknik 
Anadolu Lisesi, TÜBİTAK 4006 Bilim Fuarı Destekleme 

Programı kapsamında bilim fuarı düzenledi
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Tarım ve Orman Bakanlı-
ğı müfettişleri tarafından 2022 
yılında yapılan denetimlerde 
S.S. Yeni Liman Su Ürünleri Ko-
operatifi’nde 15 maddelik ek-
siklik tespit edildi. Eksiklikle-
rin giderilmesi için 60 gün süre 
verildi. Ancak süre sonunda 
bazı eksiklikler tamamlanama-
yınca kooperatif yönetimi ek 
süre talep etti. Ek süreye rağ-
men bazı eksikliklerin sürdü-
ğü belirlendi. İl Tarım Müdür-
lüğü, özellikle 1, 4, 12 ve 15’inci 
maddelerde halen eksikler ol-
duğunu tespit etti. Bunun üze-
rine yönetim kurulu üyele-
ri Cemal Talas, H.A. ve K.Ç.D. 
hakkında suç duyurusunda 
bulunuldu. Hazırlanan iddia-
namede, sanıkların bakanlık 
talimatlarına uymadığı ve Ko-
operatifler Kanunu’na aykırı 
davrandığı belirtildi.

BERAAT KARARI ÇKITI 

Antalya 30’uncu Asliye Ceza 
Mahkemesi’nde hakim karşı-
sına çıkan sanıklar, suçlama-
ları kabul etmedi. Sanık koo-
peratif başkanı Cemal Talas, 
eksikliklerin büyük bölümü-
nün önceki yönetim dönemine 
ait olduğunu, bazı belgelerin 
teslim edildiğini, bazı eksik-
liklerin ise mahkemeye inti-
kal eden süreçler nedeniyle ta-
mamlanamadığını savundu. 
Talas, bakanlığın bazı taleple-
rinin hukuki dayanağının ken-
dilerine açıkça bildirilmediği-
ni ifade etti. Mahkeme heyeti, 
yapılan 5’inci duruşmada yar-
gılama sonucunda suçun ya-
sal unsurlarının oluşmadığına 
hükmederek, tüm sanıkların 
beraatine karar verdi. Sürecin 
1,5 yıl önce başladığını kay-
deden Avukat Volkan Yavuz-
lar, “Bu yaşananlar, özellikle 
kayyım atanmasına sebebiyet 
verebilecek olaylardan biriy-
di. Müvekkillerimize ya ifası 
mümkün olmayan ya da yeri-
ne getirilmesi çok zor olan bazı 
görevler verilmişti. Bu görev-
ler yerine getirilmediği takdir-
de haklarında suç duyurusun-
da bulunulacağı belirtilmişti. 
15 maddelik talep listesi vardı. 

Bunların 11’i yerine getirildi, 
ancak 4 madde hem hukuken 
hem de fiilen uygulanabilir de-
ğildi. Bakanlık da bu 4 madde 
üzerinden suç duyurusunda 
bulundu. Bugün itibarıyla bu 
suçlamalara ilişkin beraat ka-
rarı almış bulunuyoruz” dedi.

Cemal Talas ise 4 maddede 
sorun yaşandığını kaydederek, 
“4 maddenin tamamından be-
raat ettik. Bu beraat kararları, 
artık barınağın başında kayyı-
mın kalması için hiçbir sebep 
kalmadığını gösteriyor. Bu ne-
denle barınağın en kısa sürede 
tekrar balıkçılara teslim edil-
mesini bekliyoruz. İki koopera-
tif arasında protokol yapılması 
gerekiyordu. Biz bu protoko-
lü hazırladık, fakat mali hü-
kümler kısmında ortak hesap 
açılması gerekiyordu. Bakanlı-
ğa birçok kez yazılı başvuruda 
bulunduk, yol göstermelerini 
talep ettik ama net bir yön-
lendirme yapılmadı. Buna rağ-
men protokolü hazırladık ve 
son aşamada ortak hesap açıl-
madığı gerekçesiyle suçlandık. 
Mahkeme, bu konuda suç un-
suru oluşmadığına hükmetti 
ve beraat kararı verdi” diye ko-
nuştu.

‘BALIKÇILARA TESLİM 
EDİLMESİNİ İSTİYORUZ’

Barınakta toplanan gelirle-
rin yüzde 10’unun hazineye 
aktarılmasının istendiğini be-
lirten Talas, “Ancak bugüne 
kadar bize bu konuda herhan-
gi bir tahakkuk çıkmadı. Ayrı-
ca 2020 yılında bu irat payının 
kaldırıldığına dair resmi bel-
geleri mahkemeye sunduk. Bu 
nedenle, burada da sorumlu-
luğumuz bulunmadığı kabul 
edildi ve beraat kararı verildi. 
Tüm bu süreçte yaşananlar, as-
lında bizim suçsuz olduğumu-
zu baştan beri gösteriyordu. 
Mahkemenin verdiği bu karar 
da bunu net bir şekilde ortaya 
koydu. Şimdi artık kayyumun 
bir an önce görevi bırakmasını 
ve barınağın yeniden koopera-
tifimize, yani balıkçılara teslim 
edilmesini istiyoruz” ifadeleri-
ni kullandı. DHA

AnTALYA Ticaret Borsası (ATB) 1. Ko-
mite Başkanı Yusuf Sarıcılar moderatör-
lüğünde düzenlenen toplantıya, ATB 1. 
Meslek Komitesi üyeleri, Tarım ve Or-
man Müdürlüğü İl Müdür Yardımcı-
sı Serbülent Ünal, Ziraat Odası Başkanı 
nazif Alp, ATSO, BATEM, Akdeniz Üni-
versitesi’nden temsilciler ile sektör pay-
daşları katıldı. Toplantıda, buğday ha-
sat dönemi, buğday üretim maliyetleri, 
buğday taban fiyatı ile rekolte ve kalite 
değerlendirildi.

ATB 1. Meslek Komitesi Başkanı Yu-
suf Sarıcalar, özellikle yayla bölgesinde 
yağışların güzel gittiğini, buğdayın ve-
rim ve kalitesinin bu yıl iyi olacağı belir-
tilirken, “Dönümde 600 kilogram alına-
bilecek tarladan geçen yıl 100 kilogram 
buğday almıştık, boy yoktu. Bu yıl ba-
şak ve boy durumu iyi. İklim şartları iyi 
giderse bölgemizde buğdayda süper bir 
yıl olurö dedi. Buğday alım fiyatının bir 
an önce açıklanması isteyen Sarıcalar, 1 
kilogram buğdayın üretim maliyetinin 
11 TL olduğunu, TMO’nun taban fiyatı 
kilogramda 15 TL artı destekleme olarak 
bir an önce açıklanmasını istedi.

Tarım ve Orman İl Müdür Yardımcısı 

Serbülent Ünal, bu yıl yağışların iyi git-
mesi nedeniyle genel olarak buğday ve-
rim ve kalitesinde artış beklediklerini 
söyledi. Süne zararlısı ve pas hastalığıy-
la ilgili yoğun bir şikayet almadıklarını, 
bildirim yapılan alanlarla ilgili de müca-
dele çalışması yürüttüklerini söyleyen 
Ünal, “Üretimde bir sıkıntı beklemiyo-
ruzö dedi. Buğdayda hasat döneminin 
önemli olduğunu vurgulayan Ünal, er-
ken hasadın buğdayın kalitesini düşür-

düğüne dikkat çekti. Ünal, buğday ha-
sadından sonra anız yakılmamasıyla 
ilgili de üreticiyi uyarırken, anız yakma-
nın toprağın verimi ve kalitesini azalttı-
ğını ve orman yangınlarına neden oldu-
ğunu belirtti.

Ziraat Odası Başkanı nazif Alp, buğda-
yın stratejik ürün olduğunu belirtirken, 
“Buğdayı yok sayarsak ülkenin yaşama 
şansı sıfırö dedi. Buğday üretiminde gir-
dilerin çok pahalı olduğunu, çiftçinin ar-

tık ekonomik tarımsal ürünlere yönel-
diğini söyleyen Alp, “Antalya’da artık 
tonajı yüksek buğday hasadı yapamıyo-
ruz. Mazotun litresi 50 TL’ye dayanmış, 
çiftçi nasıl ekim yapsın. Çiftçi açık arazi-
de karpuz, kavun, susam üretimine ka-
çıyorö dedi. nazif Alp, TMO’nun buğday 
taban fiyatını maliyetleri de göz önüne 
alarak bir an önce açıklamasını istedi.

ÜRETİCİ VARSA EKMEK VAR

ATB 1. Meslek Komitesi Üyesi nuri Bü-
yükselçuk, ülke genelinde geçen yıl 20,8 
milyon ton buğday hasadı yapıldığı-
nı belirtirken, bu yıl beklentinin 19 mil-
yon ton olduğunu belirtti. Büyükselçuk, 
“2024 yılına göre buğday üretiminde 
yüzde 5 civarında düşüş bekleniyor. Son 
3 sezonda TMO’nin belirlediği alım fiya-
tı buğday ekimini etkiledi” dedi. Antal-
ya’daki üretim alanlarında bu yıl verim 
ve kalitede iyi bir yıl olacağı beklentisi-
nin hakim olduğunu söyleyen Büyük-

selçuk, “Hasada kadar iklim şartları iste-
nildiği gibi giderse hububatta iyi bir yıl 
olur” dedi. Büyükselçuk da sanayici ola-
rak üreticinin buğdayının para etmesin-
den yana olduğunu vurgularken, “Biz 
de sanayici olarak köylünün buğdayı-
nın para etmesini isteriz. Ben kaça alır-
sam yüzde 5 kar koyup satıyorum. Üre-
tici varsa ekmek varö dedi.

Geçen yıl un ihracatının yüzde 40 
düştüğüne dikkati çeken Büyükselçuk, 
Rusya, Ukrayna gibi ülkelerin un üreti-
mi için Türkiye’deki fabrikaları ülkeleri-
ne davet ettiğini kaydetti. Büyükselçuk, 
un ticaretinde lider ülkelerden biri olan 
Türkiye’nin bu avantajını kaybetmemek 
için sektörle ilgili önlemler alması gerek-
tiğini vurguladı. BATEM yetkilileri, yap-
tıkları ıslah çalışmalarıyla sektöre verim 
ve kalitesi yüksek buğday çeşidi kazan-
dırdıklarını söyledi. Toplantıya Serik, 
Manavgat, Kokuteli, Elmalı, Aksu’dan 
katılan hububat üreticileri yağışların za-
manında ve yeterli yağmasından dola-
yı buğdayda verim ve kalitede iyi bir se-
zon beklediklerini ancak hububat alım 
fiyatının açıklanmaması nedeniyle üre-
ticinin tedirgin olduğunu söyledi.  DHA

anTALYA Büyükşehir Belediyesi 
Park ve Bahçeler Dairesi Başkanlığı-
na bağlı Kıyı Yapıları Şube Müdür-
lüğü ekipleri, Konyaaltı Sahilinde 

yer alan soyunma kabinleri, cankurtaran ku-
leleri, duş alanları ve tuvaletleri baştan sona 
elden geçirdi. Ahşap yürüyüş yolları yenile-
nirken, oturma alanlarının bakım ve boya-
maları da tamamlandı. Öte yandan, metal 
korkuluklardan çocuk oyun gruplarına, 
sahil duvarlarından aydınlatma direk-
lerine kadar birçok noktada ekipleri 
bakımlarını gerçekleştirdi.

ÇALIŞMALAR BÜYÜK              
ORANDA BİTTİ

Peyzaj düzenlemeleri kapsamın-
da ağaç dikimi, çim alan oluşturul-
ması ve bitki bakımları yapılırken, 
sulama altyapısında da yenilendi. Can-
kurtaran hizmetinin vazgeçilmezi olan kule-

lerin kurulumu yapılırken, duş ve soyunma 
alanlarının alt yapı onarımları da tamamla-
dı.

GÜNDE 100 BİN ZİYARETÇİ

Büyükşehir Belediyesi Park ve Bahçeler 
Dairesi Başkanlığı Kıyı Yapıları Şube Müdü-

rü Pelin Şahin, Konyaaltı Sahili’nin yaz sezo-
nunda resmi olmayan verilere göre günlük 
ortalama 100 bin kişiye hizmet verdiğini be-
lirterek, “Ekiplerimiz sezon öncesi vatandaş-
larımızın sahilden konforlu ve güvenli bir şe-
kilde faydalanmaları için hazırlık ve bakım 
çalışmalarını tamamladı. Sahilin 7 kilometre-
lik uzunluğu içerisinde 37 noktada cankurta-
ran kulemiz, yaklaşık 60 noktada soyunma 

kabini ve giyinme ünitemiz, 137 nokta-
da duş ünitemiz ve yaklaşık 1 kilomet-

re uzunluğunda da ahşap yürüyüş 
yollarımız bulunuyor. Peyzaj alan-
larımızda sıklıkla kullanılan yakla-
şık 3 bin 700 elektrik aydınlatma 
direği ve armatürümüz var. Bunla-
rın tüm bakımlarını gerçekleştiril-

di. Peyzaj alanlarının devamlılığını 
sağlamak için hem tuzluluğa hem de 

kuraklığa dayanıklı bitki ve çim türleriy-
le yenilendi” dedi. DHA

Konyaaltı Sahili 
yaza hazır

Büyükşehir Belediyesi, havaların ısınmasıyla birlikte yerli ve 
yabancı ziyaretçilerin en çok ziyaret ettiği noktalardan biri olan 

dünyaca ünlü Konyaaltı Sahili’nde hazırlıklarını tamamladı

Pelin Şahin

Balıkçı barınağı davası 
sanıklarına beraat

Balıkçı Barınağı’ndaki eksikliklerin yerine 
getirilmediği gerekçesiyle yargılanan Yeni Liman 
Su Ürünleri Kooperatifi Başkanı Cemal Talas ile 
üyeler H.A. ve K.Ç.D., suçun yasal unsurlarının 

oluşmadığına karar verilerek beraat etti

Yayla göçü öncesi aşı ve 
kimliklendirme çalışması

Serik Tarım ve Orman Müdü-
rü Mustafa Çömezoğlu, ilçede 
sürdürülen küçükbaş hayvan 
sağlığı çalışmalarına ilişkin 
açıklamalarda bulundu. ilçede 
hayvan sağlığını korumaya yö-
nelik kimliklendirme ve aşılama 
faaliyetlerinin tüm hızıyla devam 
ettiğini belirten Çömezoğlu, 
yayla sezonunun başlamasıyla 
göçer hayvancılık yapan yetişti-
ricilere yönelik sağlık kontrolleri 
çalışmalarının devam ettiğini, 
bunun yanında kurbanlık hay-
van hareketlerinin yoğunlaşma-

sıyla tüm veteriner hekimlerin 
sahada olduğunu belirtti.

Çömezoğlu, her yıl ortalama 
39 bin kuzu ve oğlağın küpe-
lenerek kayıt altına alındığını, 
veteriner hekimlerce de koru-
yucu aşılarının uygulandığını 
kaydetti. Bu çalışmalarla hem 
hayvan sağlığının güvence altına 
alındığını hem de hastalıkların 
yayılmasının önlendiğini aktaran 
Çömezoğlu, “1 Mayıs itibarıyla 
meraların açılmasıyla göçer hay-
vancılık faaliyetleri de başladı” 
dedi.  DHA

hububat üreticisi fiyat bekliyor
Antalya Ticaret Borsası (ATB) buğday hasadı öncesinde Hububat Sektörel 

Analiz Toplantısı düzenledi. Toplantıda, buğday hasat dönemi, buğday 
üretim maliyetleri, buğday taban fiyatı ile rekolte ve kalite değerlendirildi
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BURSA 

İSTANBUL

ALTILI GANYAN TAHMİNİ

ALTILI GANYAN TAHMİNİ

2.1.5 / 8.6.9 / 5.7.11 / 7.1 / 4.3.7 / 5.6.1.3 

10.8.7 / 4.10.9.3 / 4.3 / 4 / 2.1.5.4.6.10 / 7.5.6.3.2 
GÜNÜN BANKOSU 

4.AYAK VICTORY MATRA (4)

Tottenham 3. kez 
Avrupa şampiyonu 

UEFA Avrupa Ligi finalinde 
Tottenham ile Manchester United, 

İspanya’nın San Mames Stadı’nda karşı 
karşıya geldi. Finalde rakibini John-
son’ın golüyle 1-0 mağlup eden Londra 
temsilcisi  Tottenham, tarihinde 3. kez 
Avrupa Ligi kupasını müzesine götür-
meyi başardı. Bu kupa ile Tottenham’ın 
uzun süren uluslararası kupa hasreti de 
son bulmuş oldu.

Lig’de 37. haftanın 
hakemleri açıklandı 

Süper Lig’de 37. hafta maçlarını 
yönetecek hakemler belirlendi. 

Buna göre, Eyüpspor - Antalyaspor 
maçını Oğuzhan Aksu, Göztepe – Gala-
tasaray maçını Batuhan Kolak, Beşiktaş 
- Çaykur Rizespor maçını Halil Umut 
Meler, Atakaş Hatayspor – Fenerbahçe 
maçını Yiğit Arslan yönetecek.

Eray Yazgan: Kupayı 
Yenikapı’da alacağız 

Galatasaray Yönetim Kurulu 
Genel Sekreteri Eray Yazgan, Ye-

nikapı Miting Alanı’nda düzenlenecek 
şampiyonluk kutlamalarının cumartesi 
ve pazar günü yapılacağını ve kupayı 
da burada alacaklarını söyledi. Yazgan, 
pazar günü futbolcuların ailelerinin 
de yer aldığı tekneyle boğaz turu 
yaptıktan sonra Yenikapı’ya geçeceğini 
belirtti.

Euroleague’de 
Final-Four zamanı 

THY Euroleague’de Final Four 
heyecanı bugün başlayacak. Türk 

ekibi Fenerbahçe, finale çıkmak için 
Yunan takımı Panathinaikos ile karşı-
laşacak. Yunan ekibi Olympiakos da 
Fransız temsilcisi Monaco ile mücadele 
edecek. İlk maçlar sonucunda final ve 
3’lük müsabakaları da netleşecek.  

Uluslar Ligi’nde 
liste düzenlemesi 

UEFA Uluslar Ligi finalleri 4-8 
Haziran tarihleri arasında oy-

nanacak. Organizasyon öncesi UEFA, 
takımların oyuncu sayısının 23’ten 
26’ya çıkarıldığını duyurdu. Bu kararın 
takımlardan gelen talepler ve 2025 ya-
zındaki artan kulüp müsabakaları göz 
önüne alınarak alındığını belirtildi.

Beşiktaş
taktik çalıştı 

Beşiktaş, Süper Lig’in 37. haf-
tasında 25 Mayıs Pazar günü 

sahasında Çaykur Rizespor ile oyna-
yacağı maçın hazırlıklarına yaptığı 
antrenmanla devam etti. BJK Nevzat 
Demir Tesisleri’nde, Ole Gunnar Solsk-
jaer yönetiminde yapılan antrenman, 
kondisyon ve taktik çalışmasıydı. 5’e 2 
top kapmayla başlayan idman, çift kale 
maçla sona erdi.

Fenerbahçe’den 
çift antrenman 

Fenerbahçe, pazartesi günü 
deplasmanda Atakaş Hatayspor 

ile oynayacağı maçın hazırlıklarına 
yaptığı antrenmanla başladı. Teknik 
Direktör Jose Mourinho yönetiminde 
geçekleştirilen idman, salonda yapılan 
core çalışmasının ardından sahada 
gerçekleştirilen ısınma ve bireysel 
çalışmalarla tamamlandı. 

ANTALYASPOR Kulübü Baş-
kanı Sinan Boztepe, katıldığı 
bir programda “Aynı masaya 
oturduğum kişiler adam de-

ğilse, mücadele etmeme de gerek yok. 
Şehri ben mi kurtaracağım?” ifadele-
rini kullanmıştı. Bu ifadelere günler 
sonra sosyal medya hesabından yanıt 
veren Antalyaspor Vakfı Başkanı Gül-
tekin Gencer, oldukça sert açıklama-
larda bulundu. Atışma sosyal medya 
üzerinden devam ederken, söz konusu 
süreç ile alakalı Ekspres’e özel açıkla-
malar yapan Antalyaspor Kulübü Baş-
kanı Mustafa Ergün yaşananların ku-
lübün ve şehrin marka değerine zarar 
verdiğini belirterek her iki başkana da 
uyarılarda bulunduğunu söyledi.

TALİHSİZLİK OLARAK YORUMLADI 

Yaşananların yanlış olduğunun altı-
nı çizen Başkan Mustafa Ergün, “Hepi-
miz takip ettik. İki başkan arasında bir 
diyalog yaşandı.  Bu açıklamaları ve 
yaşananları talihsizlik olarak görüyo-
rum. İnşallah aralarındaki kırgınlık bir 
an önce biter. Antalyaspor için yeni bir 
dönem başlayacak. Bunun için hazır-
lıklar yapmaya, enerjimizi bunun için 
harcamaya devam edelim” dedi.

SİNAN BAŞKAN ‘YANLIŞ 
ANLAŞIYDIM’ DEDİ

Antalyaspor Anonim Şirketi Başkanı 

Sinan Boztepe’nin katıldığı programda 
yaptığı ve tartışmanın fitilini ateşleyen 
açıklamanın ardından kendisini ara-
dığını söyleyen Mustafa Ergün, “Söz 
konusu açıklama sonrasında Sinan 
Boztepe beni aradı. ‘Benin anlatmak is-
tediğim farklıydı. Konuşmayı cımbızlı-
yorlar. Başka anlamlar çıkıyor. Yanlış 
anlaşılma var’ şeklinde konuştu” dedi. 

‘UYARIMI YAPTIM’

Başkanın açıklamalarından son-
ra yaşanan sürecin üzüntü verici ol-
duğuna vurgu yapan Mustafa Ergün, 
“Ancak sonrasına bakacak olursak ta-

kınılan üslup, yapılanlar, yazılanlar 
Antalyaspor’umuza zarar veriyor. Her 
iki başkanı da aradım. Gültekin Baş-
kan’a da Sinan Başkan’a da yaşanan-
ların camiaya zarar verdiğini belirttim. 
Her iki başkanı da arayıp, “Başkanla-
rım, bu yaptıklarınız Antalyaspor’a za-
rar veriyor. Bunları yapmayın. Sonuç-
ta bu kulübün büyük hissedarı biziz. 
Bu bağlamda da Antalya’ya ve An-
talyaspor’a zarar verecek şeyleri yap-
manızı istemiyorum’ diyerek uyarımı 
yaptım. Ben net bir adımdır. Onlar da 
benim üslubumu bilirler. Uyarılarımı 
da anlayışla karşıladılar. Her iki baş-
kan da ‘kusura bakma böyle olsun iste-
mezdik’ dedi.

ZARAR GÖRÜYORUZ 

‘Her iki başkana yapılanların emek-
leri heba ettiğini ilettim’ diyen Başkan 
Mustafa Ergün, “Başkanlarla yaptığım 
konuşmada, ‘Gençlik ve spor festiva-
li düzenliyoruz. Zamanımızdan veriyo-
ruz, emek harcıyoruz. Antalyaspor için 
koşuyoruz. Ancak bizim büyük emek-
ler harcayarak yapmaya çalıştığımız 
şeyler, sizin yaptıklarınız ile büyük za-
rar görüyor’ diyerek dilimin döndü-
ğünce durumu anlatmaya çalıştım” ifa-
delerini kullandı. 

‘GENCER’İ TEKRAR ARADIM’

Gültekin Gencer’in bugün sabah sa-

atlerinde yaptığı ve atışmanın dördün-
cü ayağı olan açıklamanın ardından 
Antalyaspor Vakfı Başkanı Gencer’i bir 
kez daha aradığını belirten Başkan Er-
gün, “Bu sabah saatlerinde Gültekin 
Başkan’dan bir açıklama daha geldiği-
ni gördüm. Bunu görünce tekrar Sayın 
Gencer’i aradım. ‘Başkanım artık yap-
mayın buna gerek yok’ diyerek uyarı-
mı tekrarladım. Gültekin Başkan da, 
‘Sinan Başkan’ın cevap niteliğindeki 
açıklamasından sonra ben de açıkla-
ma yapma gereği hissettim. Üslubu hiç 
doğru değildi. O yüzden yeni bir açık-
lama yapmak zorunda kaldım’ dedi” 
diye konuştu. 

SPONSORLUK VE İSİM 
ANLAŞMALARINA ODAKLANILMASI 

GEREKİYOR 

‘İnşallah bu yaşanan çirkinlik bir an 
önce kapanır. Antalyaspor’umuz en iyi 
temsiliyetle iyi yerlerde konumlanır’ 
temennisinde bulunan Antalyaspor 
Kulübü Başkanı Mustafa Ergün, “Her-
kesin malumu olduğu üzere bir yapı-
lanlardan Antalyaspor zarar görüyor. 
Antalyaspor isim anlaşmaları, sponsor-
luk anlaşmaları yapacak. Yeni bir dö-
neme başlıyoruz. Dolayısıyla bu ya-
şananları kapatıp, unutup yeni bir 
döneme başlamamız gerekiyor” diye-
rek sözlerini sonlandırdı. 
HABER MERKEZİ 

TFF Kulüp Lisans Kurulu yap-
tığı toplantıda lisans adayı ku-
lüplerin sunduğu dosyaları; 
Kulüp Lisans ve Finansal Sür-
dürülebilirlik Talimatı’nda ve 
UEFA Kadınlar Şampiyonlar Ligi 
Kulüp Lisans Talimatı’nda ara-
nan hukuki, sportif, altyapı, per-
sonel-idari, sosyal ve çevresel 
sürdürülebilirlik kriteri ve mali 
kriterler yönünden inceledi ve 
2025-2026 sezonu için UEFA ve 
Ulusal Kulüp Lisansı almaya 
hak kazanan kulüpleri belirledi. 
Yapılan incelemeler sonucun-
da UEFA Lisansı almaya hak ka-
zanan kulüpler, Trendyol Süper 
Lig’den Beşiktaş A.Ş., Çaykur Ri-
zespor A.Ş., Fenerbahçe A.Ş., 
Galatasaray A.Ş., Göztepe A.Ş., 
İkas Eyüpspor, Kasımpaşa A.Ş., 
RAMS Başakşehir FK, Reeder 
Samsunspor ve Trabzonspor A.Ş 
olurken 1. Lig’den Uğur Okulla-
rı İstanbulspor; Turkcell Kadın 
Futbol Süper Ligi’nden Ankara 
Büyükşehir Belediyesi Fomget 
G.S.K., Beşiktaş JK United Pay-
ment Kadın Futbol Takımı, Fe-

nerbahçe Petrol Ofisi Kadın Fut-
bol Takımı, Galatasaray A.Ş. ve 
Trabzonspor A.Ş. Kadın Futbol 
Takımı kulüpleri lisans almaya 
hak kazandı. 

EK SÜRE TANINDI 

Yapılan incelemeler sonu-
cunda Ulusal Lisansı almaya 
hak kazanan kulüpler ise Sü-
per Lig’den Sipay Bodrum FK, 
Trendyol 1. Lig’den Ahlatcı Ço-
rum FK, Alagöz Holding Iğdır 
FK, Manisa Futbol Kulübü ve 
Emre Gökdemir İnşaat Ankara 
Keçiörengücü; Nesine 2. Lig’den 
Beyoğlu Yeni Çarşı Spor Faali-
yetleri A.Ş., Ankara Demirspor, 
Altınordu ve Bulut Yeşil İnşaat 
Adana 01 Futbol Kulübü SK ku-
lüpleri oldu.  Buna göre; 16 ku-
lüp UEFA Lisansı, 9 kulüp ise 
Ulusal Lisans almaya hak ka-
zandı. Kurul, kalan 55 kulübe 
ise kriter eksiklerini tamamla-
maları için ilgili maddelere göre 
30 ve/veya 60 gün ek süre ta-
nıdı. 
HABER MERKEZİ 

SÜPER Lig’in 37. haftasın-
da oynanacak müsabakalar-
da düdük çalacak hakemler 
açıklandı. Süper Lig’de 37. haf-
ta heyecanı 24 Mayıs Cumar-
tesi, 25 Mayıs Pazar ve 26 Ma-
yıs Pazartesi günü oynanacak 
maçlarla yaşanacak. Söz konu-
su müsabakalarda görev yapa-
cak hakemler Türkiye Futbol 
Federasyonu’nun (TFF) resmi 
internet sitesinden duyurul-
du. Buna göre Antalyaspor’un 
24 Mayıs Cumartesi günü saat 
16.00’da oynayacağı Eyüpspor 
maçının hakemi de açıklandı. 
Eyüpspor – Antalyaspor karşı-
laşmasını Oğuzhan Aksu yö-
netecek.  HABER MERKEZİ

Mustafa Ergün’dEn 
başkanlara uyarı

Antalyaspor Kulübü Başkanı Mustafa Ergün, Sinan Boztepe ve Gültekin Gencer arasında 
yaşanan ‘Adamlık’ tartışmasının Antalyaspor’a zarar verdiğini ifade ederek, “Kulübün en büyük 

hissedarı olarak her iki başkanı da uyardım. Umarım bu yaşananlar bir önce son bulur” dedi

Eyüpspor 
maçına 
Oğuzhan 
aksu

antalyaspor
lisans alamadı

TFF Kulüp Lisans Kurulu yaptığı toplantıda 
lisans adayı kulüpleri açıkladı. Süper Lig’den 

11 kulüp UEFA Lisansı ve Kulüp Lisansı 
alırken, Antalyaspor hiçbir lisansı alamadı
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Akdeniz Üniversitesi’nde yürütülen çalış-
mada, doğum sırasında elde edilen kök hüc-
re, büyüme faktörleri ve antiinflamatuar bi-
leşenler açısından zengin amniyotik sıvının 
organ koruma solüsyonuna alternatif olup 
olamayacağı araştırıldı. TÜBiTAk 1001 Pro-
jesi kapsamında yürütülen çalışmada, hay-
vanlardan çıkarılan karaciğerler klasik so-
lüsyonlarla ve amniyotik sıvı ile dış ortamda 
nakil süreci taklit edilecek şekilde yaşatıl-
dı ve biyokimyasal, histopatolojik ve akım-
sal olarak sonuçlar karşılaştırıldı. Hayvanlar 
üzerinde yapılan deneylerde bu sıvının kla-
sik solüsyonlara göre hücre hasarını azalttı-
ğı, organı daha uzun süre sağlıklı tuttuğu ve 
kullanılamaz durumdaki karaciğerleri nakle 
uygun hale getirme potansiyeli taşıdığı belir-
lendi. Çalışma, Journal of Surgical Research 
dergisinde yayımlandı.  

HASTA SAYISI ARTIYOR 

Araştırmayla ilgili bilgi veren 
Akdeniz Üniversitesi Tıp Fakül-
tesi Genel Cerrahi ve Tıbbi Bi-
yoteknoloji Anabilim dalı 
Öğretim Üyesi doç. dr. Öz-
gür dandin, karaciğer nak-
li için bekleyen hasta sa-
yısının her yıl arttığını, 
ancak uygun organ bulu-
namadığı için çok sayıda 
kişinin hayatını kaybet-
tiğini söyledi. “Ülkemizde 
her sene yaklaşık 2 bin 500 
kişi karaciğer beklerken ha-

yatını kaybediyor. 25 bin kadar da diyaliz 
alan böbrek nakli adayı var. Ancak verici 
yetersizliği nedeniyle bu hastalar bekleme 
esnasında vefat edebiliyor” diyen dandin, 

çıkarılan bazı organların ise nakle uygun 
olmaması ve koruma şartları yetersiz olması 
nedeniyle kullanılamadığını belirtti. İHA

İsveç’te doğup büyüyen 22 yaşındaki 
Nicole Gheibi, ani bir kararla hayatını değiş-
tirdi. turizmin önemli şehirlerinden Alanya’ya 
yerleşip türkiye’yi gezen ve sosyal medya 
için çektiği köy hayatı videolarıyla kısa sürede 
büyük ilgi gören genç fenomenin videoları 
milyonlarca izleniyor. İsveç’in Helsingborg şeh-
rinde dünyaya gelen Nicole Gheibi (22), sıcak 
iklimi ve samimi insanlarıyla bilinen Alanya’da 
2021 yılında bambaşka bir yaşam kurdu.  İHA

AnTAlyA Büyükşehir Beledi-
yesi’ne bağlı doğan Hızlan 
kütüphanesi, vatandaşlardan 
gelen kitap bağışlarıyla ilko-

kul, ortaokul, lise, üniversite, ceza in-
faz kurumları ve diğer resmi kurum 
kütüphaneleri arasında bir dayanışma 
ağı oluşturuyor. Sadece Antalyalıların 
değil, farklı şehirlerden duyarlı vatan-
daşların da katkı sunduğu kampanya 
ile ülke genelinde kitap dolaşımı sağ-
lanıyor. 

KİTAPLAR ÜCRETSİZ 
ULAŞTIRILIYOR

doğan Hızlan kütüphanesi Birim 
Sorumlusu Özgün durak, kitapların 
özenle ayıklandığını ve ücretsiz ulaş-
tırıldığını ifade ederek “doğan Hızlan 
kütüphanesi olarak bağış kampanya-
mıza hızla devam ediyoruz. Türkiye’nin 
dört bir yanından vatandaşlarımız PTT 
kargo aracılığı ile ücretsiz olarak kitap 
bağışlarını iletebiliyor. Türkiye’nin dört 
bir yanından kitap talep eden 
kurum kütüphaneleri, bu kitap-
lara ulaşma şansına sahip olu-
yor. Bize gelen bağışları bizden 
kitap talep eden kurumların is-
teklerine, taleplerine uygun ay-
rıştırıyoruz, fiziksel olarak mu-
ayenesini yapıyoruz ve isteyen 
kurumlara temiz ve düzgün bir 
şekilde PTT kargo aracılığı ile 
yine ücretsiz ulaştırıyoruz” dedi.

10 BİN KİTAP YENİ 
OKURLARIYLA BULUŞTU

2025 yılının ilk üç ayında, 10 bi-

nin üzerinde kitap topla-
narak ihtiyaç sahibi ku-
rumlara ulaştırıldı. Her 
yaştan okura hitap eden 
bu kitaplar, bilgiye eri-
şimi kolaylaştırmanın 
yanı sıra, okuma alışkan-
lığının yaygınlaşmasına 
da katkı sağlıyor. yalo-
va Üniversitesi Armutlu 

Meslek yüksek Okulu öğrencileri de ki-
tap bağışları nedeniyle Antalya Büyük-
şehir Belediyesi’ne teşekkür etti. kitap 
bağışları doğan Hızlan kütüphanesi’n-
de tüm hızıyla devam ediyor. kampan-
yaya destek vermek isteyen vatandaş-
lar, kullanılabilir durumdaki kitaplarını 
kütüphaneye teslim ederek hem birey-
sel hem toplumsal gelişime katkı sunu-
yor.  DHA

AntAlyA’dAn çıkıp  
türkiye’yi AydınlAtıyor
Büyükşehir Belediyesi Doğan Hızlan Kütüphanesi, kitap bağışı çalışmalarıyla Türkiye’nin 

dört bir yanındaki ihtiyaç sahibi kurumlara umut taşıyor. Büyükşehir, 2025’in ilk 
çeyreğinde 10 binden fazla kitabı, okullardan cezaevlerine kadar birçok kuruma ulaştırdı AnTAlyA devlet Tiyatrosu’nun 

(AdT) ev sahipliğinde Haşim işcan kül-
tür Merkezi, Aspendos Antik Tiyatro, 
kaleiçi yat limanı, Atatürk kültür Mer-
kezi (AkM), Antalya Açıkhava Sahnesi, 
Antalya Müzesi, Mall Of Antalya Gös-
teri Merkezi’nde devam eden festival-
de bugüne kadar istanbul devlet Tiyat-
rosu ‘Uçmak’, ‘ebedi Barış’, Hollanda 
‘Slapstıck’, Irak ‘Umut’, izmir devlet Ti-
yatrosu ‘Radyo-yu Hümayün’, ‘Fareler 
ve istanbul’, diyarbakır devlet Tiyatro-
su ‘Büyülü Ağaç’, italya ‘Re Chıcchınel-
la’, Adana devlet Tiyatrosu ‘Şekerpa-
re’, Ankara devlet Tiyatrosu ‘Masalcı 
değer dede’, kayseri devlet Tiyatrosu 
‘kiralık konağın kaba Gürültüsü’, Al-
manya ‘Tobias Wegner’ adlı oyunlar 
Antalyalı tiyatroseverle buluştu.

27 MAYIS AKŞAMI SON OYUNLAR

Tüm hızıyla devam eden devlet Ti-
yatroları Antalya 15’inci Uluslararası 
Tiyatro Festivali yerli ve yabancı eser-
lerle Antalya’nın kültür-sanat yaşamı-
na renk katıyor. Festival, 27 Mayıs Salı 
akşamı isviçre’nin ‘Compagnıa Bac-
cala’, erzurum devlet Tiyatrosu’nun 
‘Ayak Takımı Arasında’, istanbul dev-
let Tiyatrosu’nun ‘Rumuz Goncagül’, 
italya’nın ‘Imperfect dancers Com-
pany’, Ankara devlet Tiyatrosu’nun 
‘yüzyıllık Bayrak-destan’ adlı eserleri-
nin sahnelenmesiyle sona erecek. Fes-
tival süresince devam edecek ‘Sahne 
için Ses ve konuşma’, ‘Reji’, ‘yaratıcı Ti-
yatro’, ‘Silahsız Sahne dövüşleri’, Mask 
yapımı’, ‘Oyunculuk’, ‘karagöz-Hacivat’ 
gibi atölyelere de çocuk ve gençlerin il-
gisi yoğun oldu.  DHA

Tiyatro Festivali
büyük ilgi görüyor

Anne karnındaki sıvı 
karaciğeri koruyor

Akdeniz Üniversitesi’nde yapılan araştırmada doğum sırasında elde edilen amniyotik 
sıvının hücre hasarını azalttığı, organı daha uzun süre sağlıklı tuttuğu ve kullanılamaz 

durumdaki karaciğerleri nakle uygun hale getirme potansiyeli taşıdığı belirlendi

Türkiye’nin 
gönüllü 
turizm 

elçisi oldu

MeRkezi danimarka’nın 
başkenti kopenhag’ta bulu-
nan Uluslararası Çevre eği-
tim Vakfı (Fee), 2025 yılı 
mavi bayrak ödüllerini açık-
ladı. Türkiye, 577 plajla dün-
ya genelinde en çok mavi 
bayrağa sahip üçüncü ülke 
olurken, 233 mavi bayrak-
lı plajla Antalya, Türkiye’nin 
birincisi oldu. dünyanın en 
seçkin çevre ödüllerinden 
biri olarak kabul edilen mavi 
bayrak, plajların deniz suyu 
kalitesi, çevre yönetimi, can 
güvenliği ve erişilebilirlik gibi 
33 ayrı kriterde değerlendi-
rilmesi sonucu veriliyor. Mu-
ratpaşa Belediyesi’nin falez 
plajları bu yıl da söz konusu 
kriterleri eksiksiz yerine ge-
tirerek bir kez daha ulusla-
rarası standartlarda hizmet 
sunduğunu tescilledi. Beledi-
yenin, erenkuş, erdal inönü, 
inciraltı, Mobil ve konserve 
koyu falez plajlarında mavi 
bayrak dalgalanmaya devam 
edecek.

İLK MAVİ BAYRAK 2017’DE

Muratpaşa Belediyesi, ilk 
mavi bayrağını 2017’de erdal 

inönü, Mobil ve inciraltı falez 
plajlarıyla aldı. erdal inönü 
kent Parkı Falez Plajının 126 
metrekarelik güneşlenme 
alanı bulunuyor. Belediyenin 
Adalya Vakfı engelsiz kafe iş-
letmesinin hemen alt tarafın-
da bulunan Mobil Falez Plajı 
ise ahşap platformla oluştu-
rulmuş 175 metrekarelik gü-
neşlenme alanına sahip. 

Asansörle inme imkanı 
bulunan, belediyenin şez-
long, şemsiye ve büfe hizme-
ti de sunduğu inciraltı Falez 
Plajı ise 625 metrekarelik ah-
şap platform üzerine kuru-
lu. Muratpaşa Belediyesi’nin 
500 metrekarelik güneşlen-
me alanı bulunan erenkuş 
Falez Plajı ise ilk mavi bayra-
ğını 2018’de aldı. 

Plaj, denizin temizliği ka-
dar çevre yönetimi ve mi-
safirlerine sunduğu hizmet-
lerle mavi bayrağını devam 
eden yıllarda da korudu. 
Mavi bayraklı konserve 
koyu Plajı ise aynı zaman-
da Muratpaşa Belediye-
si’nin 1800 metrekarelik ah-
şap platformuyla en büyük 
plajı.İHA

Falez plajlarında 
‘Mavi’ gururu
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